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No. 51377 
____ 

 
Netherlands 

 

and 
 

Poland 

Exchange of notes constituting an Agreement between the Kingdom of the Netherlands and 
the Republic of Poland concerning privileges and immunities for the Polish liaison 
officers at Europol in The Hague (with attachment). Warsaw, 2 March 2004 and 
20 August 2004 

Entry into force:  provisionally on 20 August 2004 by the exchange of the said notes  
Authentic text:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Netherlands, 11 September 2013 
 
 
 

Pays-Bas 
 

et 
 

Pologne 

Échange de notes constituant un accord entre le Royaume des Pays-Bas et la République de 
Pologne concernant les privilèges et immunités des officiers de liaison polonais au sein 
d'Europol à La Haye (avec pièce jointe). Varsovie, 2 mars 2004 et 20 août 2004 

Entrée en vigueur :  provisoirement le 20 août 2004 par l'échange desdites notes  
Texte authentique :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Pays-Bas, 

11 septembre 2013 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 
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